
Studio 73, ordinær generalforsamling 2023 

1. Valg af dirigent og referent – Bestyrelsen foreslår Jan Boysen som dirigent og Lene Thomsen 
som referent. Begge modtager valget. Dirigent konkluderer, at generalforsamlingen er indkaldt 
rettidigt. 
2. Bestyrelsens beretning. Sæson er ikke afsluttet, da Jubilæumsforestillingen først afsluttes i juni. 
Ingen spørgsmål til formandens beretning, som også vedhæftes og sendes til medlemmer. 

3. Økonomisk orientering og fremlæggelse af det reviderede regnskab. Tilskud på 38.000 kr. er 
Corona hjælpepakke to gange samt et andet tilskud, som først er modtaget d. 12. december. 2022. 
Større indtægt på barsalg i 2022. Økonomien afspejler større aktivitet end i 2021. Ved 
Genforeningsspillet stod Studio 73 ikke for barsalget. Vedr. forsikringer er alle nu hos Kgl. Brand. 
Foreningskontoen er steget med 18 % - dog er ca. 23.000 reserveret til nyt alarmsystem. Overskud 
i regnskabet. (Vedhæftes referat?) Spørgsmål fra salen om foreningen har medlemskab i DATS, 
hvilket foreningen er. Spørgsmål fra salen om der er forskellige sponsorpakker. Dette er ikke 
tilfældet. Spørgsmål fra salen ang. lærred der rulles ned ved arrangementer. Spørger mener, det 
skæmmer lokalet. Formanden svarer, at det bla. er for at vise hvem, der er sponsorer. 
4. Fastsættelse af kontingent – uændret kontingent. 
5. Behandling af indkomne forslag – spørgsmål fra salen ang. tilladelse til at vise billeder af folk på 
scenen. Svært at navigere i, at der kan være forbud fra deltagere. Spørgsmål fra salen ang. 
evaluering efter hver forestilling. Forslag fra spørger om, at der laves et nemt evalueringsskema, 
som anvendes efter hver forestilling. Bestyrelsen har forslag om vedtægtsændringer. Der stilles 
forslag om, at ordet formand ændres til forperson. Debat om forslaget. Det vedtages at ændre til 
formand/kvinde. Forslag fra bestyrelsen at der vælges to suppleanter, som vælges for to år ad 
gangen istedetfor et år. Forslaget er vedtaget. Forslag om at referat udsendes senest 30 dages 
efter generalforsamlingen og sendes til medlemmer. Forslaget er vedtaget. Forslag om at 
repetoireudvalget formaliseres, så arbejdsgrupperne er repræsenteret sammen med 
bestyrelsesmedlemmer samt medlemmer af foreningen som kan melde sig. Debat om forslaget – 
der tales om en forslagskasse, som alle kan smide forlag i. Der oprettes en mail add. som den 
ansvarlige for repetoireudvalget overtager. Forslaget vedtages 
6. Valg af bestyrelse – alle nuværende medlemmer genvælges. 
7. Valg af 2 bestyrelsessuppleanter – Birgit Feddersen modtager genvalg – Martin Møller stiller op. 
Begge vælges uden modkandidater. 
8. Valg af revisor – Henning Hansen genvælges. 
9. Valg af revisorsuppleant – Hugo Thomsen genvælges. 
10. Eventuelt 

Der efterlyses kalenderopdatering fra salen. Der efterlyses andet end facebookinformation. Svar 
fra PR udvalget: pyloner kører i fire byer hver gang, der er et arrangement. Plakater sættes op i fire 
byer. Annoncekroner er meget dyre og udgiften skal vejes op mod indtægten. Der efterlyses 



opsætning af plakater. Svar fra udvalg: der mangler folk til at hjælpe med alle de praktiske 
opgaver. Bestyrelsen har haft møde med ugeavisen, som viste interesse og ville hjælpe med 
forskellige ting – dette er dog ikke sket endnu. Der spørges fra salen, om der er kontakt til TV syd 
ang. jubilæum. Cille Ullsdal melder sig frivilligt til PR-gruppen. Forslag fra salen om at sende en 
nyhedsmail ud til medlemmer.  

Uffe reklamerer for jubilæumsskrift, som sælges for 50 kr. for gæster og 25 kr. for medlemmer. 
Jubilæumsskriftet sælges ved åbent hus/jubilæumsreception d. 23. maj 

Dirigent takker for god ro og orden. 
 
Kandidater til bestyrelsen skal være fyldt 18 år, og have været medlem af foreningen i mindst 6 
måneder før generalforsamlingen. 
 
På ordinært valg til bestyrelsen er: 
Berit Trærup (modtager genvalg) 
Gitte Møller (modtager genvalg) 
Marianne Holst (modtager genvalg) 
Uffe Nørgaard (modtager genvalg) 
 
Morten Larsen ønsker ikke genvalg som bestyrelsessuppleant, hvorfor der skal vælges 2 
suppleanter denne gang. Birgit Feddersen modtager valg. 

 


